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 درخشش مقاومت تبریز در لیگ برتر نوجوانان 
و جوانان تنیس روی میز کشور

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: تیم تنیس روی میز مقاومت تبریز در مس�ابقات 
باشگاه های کشور به موفقیت ارزنده ای دست یافت.

به گزارش عصرآزادی آنلاین، مرحله یک هش��تم نهایی مسابقات لیگ برتر تنیس روی میز 
نوجوانان و جوانان باشگاه های کشور در تهران برگزار شد.

تیم مقاومت تبریز در این رقابت ها توانس��ته بود به عنوان سرگروه از گروه خود صعود کرده 
و در  جمع ۸ تیم برتر قرار بگیرد.

ش��اگردان شهرام سربخش��یان با عملکرد فوق العاده در رده پنجمی لیگ برتر قرار گرفتند 
و این در حالی بود که در س��ال های گذش��ته  نماینده ای از تبریز در بالاترین سطح مسابقات 

کشوری حضور نیافته بود.

برگزاری اردو تیم های ملی تنیس روی میز در تبریز
به گزارش ترجمان صبح، تیم تنیس روی میز مقاومت تبریز توانست در مسابقات لیگ برتر 
نوجوان��ان و جوانان پس از مدت ها عدم حضور تیم تبریزی در این س��طح از رقابت ها، عنوان 

پنجمی را از آن خود کند.
یاسر نجف زاده مدیرعامل باشگاه مقاومت تبریز ضمن دریافت حکم مشاور رئیس فدراسیون 
تنیس روی میز ایران، جلس��ه ای نیز با مهرداد علی قارداش��ی رئیس فدراسیون و مدیرعامل 
باشگاه مقاومت برگزار شد. براساس توافقات صورت گرفته بین طرفین، ریاست فدراسیون قول 
همکاری های متقابل طرفین را داده و مقرر شد به زودی اردوی تیم های ملی تنیس روی میز 

کشورمان به میزبانی شهر تبریز برگزار شود.

شکستدومماشینسازی

 بحران در اردوی سبزپوشان
تیم ماشین س�ازی تبری�ز دومین 
ب�ازی خ�ود در لی�گ دس�ته اول را 

واگذار کرد.
به گ��زارش خبرگزاری فارس از تبریز، 
در هفته دوم لیگ دس��ته اول ایران تیم 
ماشین س��ازی تبریز در بابل مهمان تیم 
رای��کا بود که ای��ن بازی در پای��ان با 2 
گل به س��ود تیم میزبان به اتمام رسید. 
سبزپوشان تبریزی در هفته نخست هم 
با 4 گل مغلوب تیم شهرداری همدان شده بودند تا با باخت و بدون امتیاز در قعر جدول قرار 
گیرند. ماشین سازی تبریز به دلیل عدم پرداخت بدهی خود به دو بازیکن خارجی، پنجره نقل 
و انتقالاتش بسته و این تیم در حال حاضر با بازیکنان امید و جوانان خود به مصاف حریفانش 
می رود. علیرضا اکبرپور س��رمربی تیم هر چند از س��مت خود اس��تعفا نداده اما به دلیل عدم 
شناخت از بازیکنان رده های پایه، رشتبری مربی تیم امید این باشگاه تیم را هدایت می کند. 
تیم ماشین س��ازی فصل گذش��ته در لیگ برتر حضور داشت که در نهایت با 14 امتیاز در قعر 
جدول قرار گرفته و به لیگ دسته یک ایران سقوط کرد. با ادامه این روند و در صورت بسته 
بودن پنجره نقل و انتقالات این باشگاه، سقوط این تیم به رده پایین تر دور از انتظار نیست.

بهدنبالبازشدنپنجرهنقلوانتقالاتصورتگرفت؛

ثبت قرارداد تمامی بازیکنان جدید تراکتور 
عصرآزادی/ سرویس ورزشی: قرارداد تمامی بازیکنان جدید تیم فوتبال تراکتور 

در سازمان لیگ ثبت شد.
به گزارش عصرآزادی آنلاین، به دنبال باز شدن پنجره نقل و انتقالات باشگاه و پیرو پیگیری های 
صورت گرفته، قرارداد تمامی بازیکنان جدید تیم فوتبال تراکتور ثبت و کارت بازی آنان صادر شد. 
بر این اساس تیم فوتبال تراکتور با ترکیب کامل در هفته دوم لیگ برتر حاضر می شود و بازیکنان 

جدید مشکلی برای همراهی تیم در بازی مقابل صنعت نفت آبادان ندارند.

استقبال خوب تیراندازان ناشنوا از مسابقات قهرمانی کشور
دبیر فدراسیون ناشنوایان از استقبال خوب تیراندازان ناشنوا از مسابقات قهرمانی 
کش�ور پس از ۲ سال دوری از مسابقات خبر داد و گفت: استقبال تیراندازان ناشنوا 
از مسابقات قهرمانی کشور به حدی بالا بود که فدراسیون تیراندازی تصور این همه 

تیرانداز در ناشنوایان را نداشت.
مهدی نصیبی ، اظهار کرد: چهارمین دوره مس��ابقات قهرمانی کش��ور تیراندازی ناشنوایان 
پس از 2 س��ال دوری از مس��ابقات در شرایطی در س��الن تیراندازی مجموعه ورزشی آزادی 
برگزار ش��د که 22 نفر تیرانداز زن و 2۰ تیرانداز مرد در این مس��ابقات حضور داش��تند که 
غیرقابل تصور بود. به طوری که این مس��اله س��بب تعجب فدراسیون تیراندازی شده بود. وی 
در پاس��خ به این پرس��ش که آیا نفرات برتر به تیم ملی دعوت خواهند شد یا خیر؟ افزود: در 
صورتی که بحث حضور تیراندازی در مس��ابقات المپیک ناش��نوایان از س��وی کشور میزبان 
مطرح شود، در آن صورت می توانیم با تشکیل تیم ملی تیراندازی نفرات برتر را دعوت و برای 
المپیک آنها را آماده کنیم. بنابراین چون هنوز حضور تیراندازی در المپیک مشخص نیست، 
فعلا برنامه ای در این زمینه نداریم. دبیر فدراسیون تیراندازی در پایان خاطرنشان کرد: از این 
که پس از 2 سال دوری از مسابقات این همه تیرانداز در رقابتهای قهرمانی کشور در دو ماده 
تپانچه و تفنگ حضور داشتند، جای خوشحالی است و امیدوارم با برنامه ریزی مسنجم بتوانیم 

دوباره تیراندازی ناشنوایان را احیا کنیم.

دوپینگ گریبان گیر رکابزنان برای حضور در انتخابات 
کمیسیون ورزشکاران

وجود س�ابقه محرومیت و دوپینگ باعث ش�د بیش تر از پنج رکابزن برای حضور 
در انتخابات کمیس�یون ورزشکاران واجد شرایط نباشند که البته دونفرشان هم در 

ایران ساکن نیستند.
کمیته ملی المپیک اسامی ورزشکاران واجد شرایط برای رای دهی و کاندیداتوری انتخابات 
کمیس��یون ورزش��کاران را اعلام کرد. با وجود این که دوچرخه س��واری، ورزش��کاران زیادی 
دارد تنها پنج نفر واجد ش��رایط حضور درانتخابات هس��تند و نکته مهم این  اس��ت که دونفر 
از آن ها نیز سال هاس��ت دیگر س��اکن ایران نیس��تند و در خارج از کشور سکونت دارند. طبق 
آیین نامه انتخاباتی، دوچرخه س��وارانی می توانند در این انتخابات حضور داشته باشند که در 
س��ه دوره المپیک لندن، ریو و توکیو ش��رکت کرده باشند یا سه دور قبلی بازی های آسیایی 
جاکارتا، اینچئون و گوانگژو مدال آور باش��ند. در سه دوره قبلی المپیک، هفت دوچرخه سوار 
حضور داش��تند که چهارنفرشان )امیر زرگری، آروین معظمی گودرزی، قادر میزبانی و سعید 
صفرزاده( واجد ش��رایط هس��تند و سه نفر دیگر به دلیل س��ابقه محرومیت ناشی از دوپینگ 
امکان حضور در انتخابات  را نداش��تند. در سه دوره قبلی بازی های آسیایی، دوچرخه سواری 
ایران یک طلا، یک نقره و چهار برنز گرفته است که یکی از مدال ها تیمی )۳ نفره( بوده است. 
مدال نقره را آروین گودرزی کسب کرده بود که از طریق حضور در المپیک واجد شرایط شده 
بود. از طریق مدال بازی های آس��یایی  پنج ورزش��کار مدال بازی ها را داشتند که تنها محمد 
دانش��ور که مدال طلا گرفته بود واجد شرایط ش��د. بقیه نفرات هم به علت سابقه محرومیت 
نتوانس��تند وارد انتخابات ش��وند. نکته این اس��ت که آروین گودرزی و امیر زرگری که واجد 
شرایط هستند، چند سالی است که در ایران زندگی نمی کنند و مشخص نیست امکان حضور 

در انتخابات را دارند یا اصلا تمایلی به آن دارند یا خیر؟
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عصرآزادی/ سرویس ورزش�ی: تیمی که بارها 
در آب�ادان هم برابر تراکتور مغلوب ش�ده بود، در 
سال های اخیر کابوس سرخپوشان تبریزی شده 

است.
به گزارش عصرآزادی آنلای��ن، تیم های تراکتور و 
صنعت نفت آبادان از لیگ دهم تا به امروز 16 بار به 
مصاف هم رفتند که سهم تراکتور برد بیشتر بوده، اما 
در ۳ س��ال اخیر هر ۳ بازی دو تیم در آبادان به سود 

تیم میزبان به اتمام رسیده است.
در فصل دهم که نخس��تین ب��ازی دو تیم در لیگ 
برت��ر بود، هر دو بازی رفت و برگش��ت با نتیجه ۳ بر 

یک به سود تیم تراکتور به اتمام رسید.
 در لی��گ یازدهم  بازی رفت دو تی��م در آبادان با 
تس��اوی ۳ بر ۳ به پایان رس��ید و بازی برگشت تیم 
تراکت��ور با برتری 4 بر یک براب��ر نفت آبادان یکی از 

بهترین بردهای خود در لیگ برتر را جشن گرفت.
لیگ دوازدهم تراکتور همانند فصل دهم هم در هر 
دو بازی رفت و برگشت به برتری رسید؛ به طوری که 
این تیم در تبریز با نتیجه س��ه بر یک و در آبادان با 

نتیجه یک بر صفر نفت را مغلوب کرد.
با س��قوط نفت آبادان به لیگ دسته یک، در تقابل 
بازی های دو تیم وقفه ای چند س��اله ایجاد ش��د. در 
لیگ شانزدهم بازی رفت دو تیم صفر بر  صفر و بازی 

برگشت با نتیجه 2 بر 2 مساوی به اتمام رسید.
در لیگ هفدهم هر دو بازی رفت و برگشت تراکتور 

با نفت آبادان با تساوی یک بر یک خاتمه یافت.
اما مشکلات تراکتور با نفت آبادان از فصل هجدهم 
آغاز ش��د. بعد از شکس��ت تراکتور برابر  آبادانی ها در 

جام حذفی که منجر به اس��تعفای جان توش��اک از 
تراکتور و خروج ش��بانه وی از تبریز شد، تیم تراکتور 
ب��ا هدایت محمد تق��وی در دور رفت در آبادان دو بر 
یک مغلوب میزبان خود ش��د. این تنها باخت تراکتور 

با هدایت تقوی بود.
ام��ا در بازی برگش��ت تراکتوری ها با هدایت لیکنز 
یک بر صف��ر مقابل حریف جنوبی خ��ود به پیروزی 

رسیدند.
فصل نوزدهم این سناریو تکرار شد و نفت آبادان بازی 
هم تراکتور با هدایت را با نتیجه دو بر یک مغلوب کرد 

اما در بازی برگشت در تبریز و در حالی که ساکت الهامی 
روی نیمکت تراکتور حضور داش��ت، بازی با دو گل به 

سود سرخپوشان تبریزی به اتمام رسید.
در لیگ بیستم هم بازی دو تیم آبادان برای سومین 
س��ال متوالی 2 بر یک به س��ود صنعت نفت به اتمام 

رسیده  و بازی برگشت یک بر یک مساوی شد.
بدین ترتیب تیم های تراکتور و نفت آبادان، تاکنون 
16 بار مقاب��ل هم صف آرایی کردند که 7 برد نصیب 
تراکتور و ۳ بازی هم به سود نفت آبادان رقم خورده و 

6 بازی این دو تیم نیز به تساوی منجر شده است.

تراکت��ور 2۸ گل و نف��ت آب��ادان نی��ز 1۸ گل در 
تقابل های رو در رو به ثمر رساندند.

بازی های تیم تراکتور با صنعت نفت آبادان به شرح 
زیر است:

فصل دهم1۳۸9/1۳9۰
تراکتور ۳ – صنعت نفت آبادان 1 
صنعت نفت آبادان 1 – تراکتور ۳ 

فصل یازدهم- 1۳9۰/91 
صنعت نفت آبادان ۳ – تراکتور ۳ 

تراکتور 4 – صنعت نفت آبادان یک
فصل دوازدهم – 1۳91/92 

صنعت نفت آبادان صفر – تراکتور 1 
تراکتور ۳ – صنعت نفت آبادان 1 

فصل شانزدهم-1۳95/96
نفت آبادان صفر – تراکتور صفر 

تراکتور 2 – نفت آبادان 2 
فصل هفدهم 1۳96/97 

نفت آبادان یک – تراکتور یک
تراکتور یک – نفت آبادان یک

فصل هجدهم 1۳97/9۸ 
صنعت نفت آبادان 2- تراکتور یک

تراکتور 1 – صنعت نفت آبادان صفر
فصل نوزدهم 1۳9۸/99

صنعت نفت آبادان 2- تراکتور یک
تراکتور 2 – صنعت نفت آبادان صفر

فصل بیستم 1۳99/14۰۰ 
صنعت نفت آبادان 2- تراکتور یک

تراکتور 1 – صنعت نفت آبادان 1  

رئیس فدراس�یون جودوی جمهوری اسلامی ایران گفت: مدت 
بیش از دو س�ال است که تحت ش�دیدترین هجمه های دشمنان 

علیه این مجموعه هستیم.
آرش میراسماعیلی در مجمع انتخاباتی هیأت ورزشی جودو آذربایجان 
شرقی اظهار کرد: هرچند طی این مدت حملات ناجوانمردانه و ناعادلانه 
علیه ما انجام شللده، اما ما در دفاع از آرمان های متعالی انقلاب اسلللامی 
پا پس نمی کشللیم و افتخار می کنیم که این فدراسیون پرچمدار موضوع 
دفاع از اسلللام و آرمان های انقلابی مردم ایران است. وی ادامه داد: ما به 
هیچ عنوان از برنامه ها و اقدامات خود برای توسللعه رشته ورزشی جودو 
عقب ننشسللته ایم و در حال حاضر تعداد ۹۶ هزار عضو جامعه جودوی 

کشور هستند و سعی می کنیم تا این تعداد را افزایش دهیم.
میراسللماعیلی از راه اندازی مسللابقات جودو ساحلی کشور خبر داد و 
اضافه کرد: این ایده که مختص کشللور ماست و به فدراسیون جهانی نیز 
پیشنهاد آن ارائه شد، اسللتقبال خوبی شده و حتی در استان های بدون 
سللاحل نیز فعالیت های خوبی برای ایجاد زیرساخت های آن انجام شده 

است تا به زودی شاهد برگزاری مسابقات این رشته باشیم.
وی از حضللور یک مدیللر ورزشللی در رأس وزارت ورزش و جوانان به 

عنوان اتفاقی بسللیار مهم در این سللطح یاد کرد و گفت: این یک اتفاق 
خللوب اسللت و در وزارت ورزش و جوانللان فعلی که یک مدیر ورزشللی 

هدایت امر را به عهده دارد، کار کردن سهل است.
میراسللماعیلی ادامه داد: رییس قبلی هیأت جودوی آذربایجان شرقی 
خدمات ارزنده ای انجام داده است که ثمرات و برکات آن تا سال های سال 
نمود عینی خواهد داشللت و ما در شورای راهبردی جودو کشور پذیرای 

نظرات، ایده ها و تجربیات آقای روستایی هستیم.

مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی نیز در این مجمع گفت: در 
اسللتان ما دو نفر شخصا زیر سللاخت مناسبی برای ورزش ایجاد کرده اند 
که یکی از این دو نفر آقای روسللتایی است که در مورد تاسیس آکادمی 
جودو اسللتان تلاش کرد و منجر به احداث آن شللد و دومین فرد آقای 
زنوزی اسللت که در مدت ریاسللت هیأت بدمینتون استان، آکادمی بین 
المللی بدمینتون را شخصاً احداث کرد و در اختیار ورزشکاران قرار داد و 

من ازبابت این موضوع از هر دو عزیز قدردانی می کنم.
ایوب بهتاج اظهار کرد: در هیات جودوی استان بحث مجموعه تمرینی 
مطرح اسللت و این مجموعه شللامل سالن تمرین، بدنسللازی، رستوران، 
خوابگاه خواهد بود و استارت آن از مدت ها پیش زده شده و امیدوارم در 

زمان ریاست جدید هیأت شاهد افتتاح آن باشیم.
وی ضمن تبریک مقام سوم بانوان جودوکار آذربایجان شرقی در رقابت 
های کشوری افزود: از رئیس جدید هیأت جودو انتظار داریم تا لیگ های 
رده گ هللای مختلف سللنی را راه اندازی کنند و در ایللن راه، از مربیان، 
داوران و ورزشکاران برای پیشرفت و توسعه جودو استفاده کنند. گفتنی 
است؛ در این مجمع روزبه سعیدی با کسب ۱۵رای توانست به مدت چهار 

سال ریاست هیأت جودوی آذربایجان شرقی را به عهده بگیرد.

رئیس فدراسیون جودو:

فدراسیون جودو ایران تحت شدیدترین هجمه های دشمنان است

دبیر فدراس�یون دوومیدانی می گوید فدراسیون برنامه ای برای 
اردوی ب�رون مرزی ورزش�کاران ندارد و اگر کس�ی می خواهد به 
خارج از کش�ور اعزام ش�ود باید با اسپانسر شخصی هزینه خود 

را تامین کند.
علی رضایی ، در مورد برنامه فدراسللیون دوومیدانی برای آماده سللازی 
ورزشللکاران این رشللته، گفت: آخرین مرحله از مسابقات دوومیدانی در 
فضای باز روز )جمعه( به پایان رسللید. اردوهللای متمرکز تیم ملی را از 
دهه سوم آبان شروع می کنیم. برنامه این است که دو اردوی جدا داشته 
باشیم. تیم ملی بزرگسالان به احتمال زیاد به کیش و تیم ملی نوجوانان 
و جوانان به سیرجان اعزام خواهند شد. هدف از این اردوها کنترل بحث 
سلللامتی ورزشکاران است تا اگر آسللیب دیدگی داشته باشد، رفع کنیم،   
همچنیللن کلاس های ضد دوپینگ برگزار می کنیم تللا به آگاهی خوبی 
برسللند و تمرینات خود را بدون مشللکل شللروع کنند. از طرف دیگر با 
تشللکیل کلاس های روانشناسی انگیزه خوبی به ملی پوشان بدهیم تا در 
آوردگاه های مهمی که اصلی ترین آن بازی های آسللیایی است، با آمادگی 

حاضر شوند. در ادامه هم اردوهای تخصصی هر ماده برگزار خواهد شد.
او افزود: مسللابقات باشللگاه های داخل سالن کشللور دهه سوم دی ماه 
برگزار می شود و اعضای تیم ملی دوومیدانی داخل سالن را برای قهرمانی 

داخل سالن آسیا )۲۲ تا ۲۴ بهمن به میزبانی قزاقستان( انتخاب می کنیم. 
لیگ صحرانوردی و پیاده روی را هم برگزار خواهیم کرد تا نفرات اعزامی 
به قهرمانی آسللیا را انتخاب کنیم. علاوه بر این اردوهای متمرکز و نیمه 
متمرکزی برای نوجوانان و جوانان داریم تا آماده مسابقات قهرمانی آسیا 

نوجوانان )اسفند ۱۴۰۰( شوند.
رضایی در مورد تعداد ورزشللکارانی که به اردوی کیش اعزام می شوند، 
گفت: تقریبا ۴۵ نفر ورزشللکار به همراه مربیانشللان حضللور دارند که از 
ایللن تعداد حدود ۲۰ نفر خانم  هسللتند. همه این وزشللکاران همزمان 

در این اردو شللرکت می کنند چون کلاس های مختلفی برایشان در نظر 
گرفته ایم. احسللان حدادی و حسن تفتیان هم شللرکت می کنند، چون 
اردو عمومللی اسللت. البته حدادی بعد از آن هللم تمریناتش را در کیش 

ادامه خواهد داد.
او در مللورد ملاک انتخاب این ۴۵ ورزشللکار بیان کللرد: این نفرات بر 
اساس عملکردشان در طول سال، توسط کمیته های تخصصی فدراسیون 

انتخاب شده اند.
دبیر فدراسللیون دوومیدانی در مورد وضعیت آسللیب دیدگی حدادی 
گفللت: از وقتی که از المپیک برگشللته دنبال درمان اسللت و اکنون هم 
بللا تمرینات اصلاحی و فیزیوتراپی کارهایللش را ادامه می دهد. امیدوارم 
مشللکلی پیش نیاید و پنجمین مدال طلای خود در بازی های آسللیایی 

را کسب کند.  
رضایی در مورد اعزام ورزشللکاران بلله اردوی برون مرزی گفت: اردوی 
انفرادی بدون نظارت برای هیچ ورزشللکاری نداریم. اگر قرار شللد اردوی 
تیم ملی برگزار شللود، تیمی خواهد بود. هر ورزشللکاری که تمایل دارد 
به اردوی برون مرزی برود باید با هزینه شللخصی و یا اسپانسللر شخصی 
اعزام شود و فدراسیون در این زمینه ممانعتی ندارد اما برنامه فدراسیون 

اردوهای داخلی با نظارت است.

دبیر فدراسیون دوومیدانی خبر داد
۴۵ دوومیدانی کار در راه کیش

نفت آبادان از زنگ تفریح تا کابوس تراکتور
نگاهی به تقابل های تراکتور - نفت آبادان در لیگ برتر

مشکل کاری همچنان گریبانگیر سرمربی کاراتهاوضاع نابه سامان کشتی تهران

دارنده مدال برنز جهان گفت که مشخص نیست بار دیگر 
به وزن ۷۷ کیلوگرم بازگردد یا خیر.

پژمان پشتام با اشاره به اینکه در یک وزن بالاتر موفق به کسب 
مدال برنز در مسللابقات قهرمانی جهان شللد، گفت: ۴ طلا و یک 
رکوردشکنی برای کشتی فرنگی خیلی خوب بود. با صحبت های 
محمللد بنا و کادرفنی توانسللتم از نظر بدنللی و وزنی خودم را به 
حد مطلوبی برسانم که حاصل کارم برنز بود. شاید اگر زودتر این 

تصمیم را می گرفتیم مدال خوشرنگ تری به دست می آمد.
دارنده مدال برنز جهان در وزن ۸۲ کیلوگرم درباره اینکه سال 
سللختی داشللت و حتی این حرف مطرح بود که کشتی را کنار بگذارد، گفت: ۲ سال سخت داشتم، هم پدر و 
هم مادرم مریض شللدند. مادرم را ۷-۸ ماه قبل از دسللت دادم و دلسرد شدم، اما خدا را شکر می کنم دوبنده 
تیم ملی را پوشیدم و به مدال جهان رسیدم. پشتام درباره اینکه محمد بنا صحبت زیادی با او داشت، عنوان 
کرد: بنا مثل یک پدر دلسللوز با من صحبت کرد و گفت »مادرت را در قلبت نگه دار، همیشلله برای خودت 
مبارزه کردی، از حالا به بعد برای او بجنگ و برای اینکه دل او را شللاد کنی.« این صحبت ها روی من تاثیر 
گذاشت و این مدال را به مادرم و آنهایی که آسمانی شدند، تقدیم کردم. وی در پاسخ به سوالی دیگر مبنی بر 
اینکه آیا قرار است دوباره به ۷۷ کیلوگرم برگردد؟ گفت: در ۷۷ کیلوگرم شرایط سخت تر از قبل است، چون 
در آن وزن هم خیلی وزن کم می کردم. فعلا در ریکاوری هسللتیم، اردوها شروع شود هر تصمیمی کادر فنی 
بگیرد تابع آنها هسللتم. دارنده مدال برنز جهان درباره اینکه در مبارزه با کشللتی گیر اهل ترکیه بدنش خالی 
کرد، اظهار داشت: چند کشتی سنگین گرفتم، نماینده رژیم صهیونیستی در گروه من بود و استرس داشتم، 
شللب هم دو سه ساعت بیشتر نخوابیدم. چسللب هم به پایم زدم که به تیم ملی کمک کنم. بعد از ۳ کشتی 

سخت، بدنم در زمان کشتی با حریف ترکی خالی کرد.
پشتام در پاسخ به این  سوال که آیا به دنبال مدال خوش رنگ در مسابقات سال آینده است یا همین مدال 
برنز را برای خودش کافی می داند؟ تصریح کرد: اولین بار بود در این وزن کشللتی گرفتم. با بدنسازی خوب و 
برنامه ریزی درست تلاش می کنم اگر ملی پوش شدم در بازی های آسیایی و جهانی مدال خوش رنگی بگیرم.

وی که میهمان برنامه دایره طلایی بود، درباره حضور در لیگ نیز گفت: تصمیم داشتم اگر مدال گرفتم، در 
لیگ کشتی نگیرم اما دور برگشت در فینال باید ببینم چه می شود.

س�رمربی تی�م مل�ی کاراته ک�ه تیمش را برای کس�ب 
چهارمین قهرمانی جهان آم�اده می کند، همچنان درگیر 

مشکلات کاری است.
سللید شللهرام هروی ، درباره آخرین وضعیت تیم ملی کاراته 
ایللران برای حضللور در رقابت های قهرمانی جهللان، اظهار کرد: 
هملله نفرات حاضر در اردو در بهترین شللرایط قرار دارند و تیم 
منسللجمی داریللم. هدف این اسللت که در مسللابقات جهانی و 
آسللیایی بدرخشیم و با کسب بهترین نتایج باعث شادی مردم و 
جامعه کاراته شللویم. وی تصریح کرد: شرایط بوجود آمده بر اثر 

کرونا یا آسللیب دیدگی برخی از بازیکنان باعث شللد نتوانیم انتخابی تیم ملی را در موعد مقرر و طبق برنامه 
ریزی هایی که داشللتیم، برگزار کنیم. عقب افتادن انتخابی باعث تغییر تمامی برنامه هایمان شللد. اگر هر چه 
زودتر تیم را برای حضور در مسللابقات می بسللتیم به نفع ما بود اما به هر حال این شرایط دست ما نبود و آن 
را به فال نیک می گیریم. امیدوارم شللاهد برگزاری رقابت های انتخابی با کیفیت در ۸ آبان باشیم و بهترین ها 
مجوز حضور در تیم ملی را به دسللت بیاورند. سللرمربی تیم ملی کاراته، با اشاره به معرفی دو ملی پوش ایران 
در رقابت های جهانی و آسللیایی پس از برگزاری رقابت انتخابی درون اردویی، گفت: در وزن ۷۵- کیلوگرم، 
علی اصغر آسللیابری عازم مسللابقات جهانی می شود و در وزن ۵۵- کیلوگرم نیز پوریا اقدسی بازیکن جوان و 
آینده دار ما که در رده امید حضور دارد، انتخاب شللد و در رقابت های آسللیایی حاضر خواهد شد. وی با اشاره 
به شللانس بالای آسللیابری برای کسللب مدال طلای جهان، گفت: آسیابری در سللال ۲۰۱۶ در اولین حضور 
خود در رقابت های قهرمانی جهان موفق به کسللب مدال برنز جهان در اتریش شللد. مطمئنا در این دوره از 
رقابت های قهرمانی جهان با انگیزه و توانایی بالایی که دارد به مدال طلا خواهد رسید. حق او در سال ۲۰۱۶ 
نیز مدال طلا بود اما متاسفانه اتفاقاتی رخ داد که در نهایت به مدال برنز رسید. امیدوارم این بار شاهد اتفاقات 
خاص نباشللیم و او بر سکوی نخسللت جهان بایستد. هروی درباره احتمال کسب چهارمین قهرمانی ایران در 
رقابت های جهانی با سرمربی گری او، گفت: قبل از اینکه برای سومین مرتبه قهرمان جهان شویم، نیز صحبت 
از هت تریک در کسب عنوان نخست جهان بود و بچه ها با انگیزه ای که داشتند بار دیگر موفق به کسب عنوان 
قهرمانی جهان شللدند. هر چند توقع کسللب چهارمین قهرمانی می تواند بار روانی برای تیم داشته باشد اما از 

سوی دیگر نیز به ملی پوشان انگیزه می دهد تا اتفاقات خوبی را رقم بزنند.


